

Application Form 報名表格

*Please use legal name (以身份證明文件為準)

Gender 性別: Male 男 Female 女

Surname/Last Name

姓

First Name

名

Date of Birth 出生日期: MM/月 DD/日 YYYY/年

Country of Citizenship / 國籍

Country of Residence / 現時居住國家

HKID/ Passport No. / 香港身份證/護照號碼

GIA Student No. (if any) / GIA 學生編號(如有)

Permanent Address / 永久地址: (只限英文地址)

Mailing Address / 通訊地址: (只限英文地址)

Same as above / 同上

Email Address / 電郵地址

Contact Number / 聯絡電話

Highest Education 教育程度:

Secondary/ High School 中學

University 大學

Others 其他 _____

Are you Hong Kong Permanent Resident 是否香港永久性居民:

Yes 是 No 否

Special Accommodation for Learning or Other Disabilities 特別支援服務:

Yes 是 No 否

If yes, you are requesting reasonable support services for qualified learning or other disabilities. GIA will make reasonable accommodations for students with qualified disabilities. Each course requires students to perform particular physical and mental ability tasks related to that course. Upon request, GIA is pleased to discuss these tasks with you to allow you to evaluate your potential for success and your decision to apply. Students who will be requesting special accommodations are asked to do so in writing following admission to GIA and at least 30 days prior to the date accommodations will be needed. Documentation must be from a professional who is qualified in the testing and diagnosis of the disability. Please make an appointment to discuss your request with the Dean of Students or School Director.

如有需要, 你可要求合理的支援服務, 以配合閣下學習的需要。GIA 將協助學員解決相關學習障礙。學生必須在每一個課程中完成與課程有關特定的身體和智力行為的作業。根據閣下的要求, GIA 歡迎與您商討有關事宜, 以幫忙閣下評估學習的可行性及為閣下的報讀申請作出決定。有需要申請特殊幫助的學生必須在不少於30天內以書面形式向 GIA 入學部門申請相關學習幫助。有關文件必須有合資格的專業人士作出相關的評估和診斷。請與本學院總監預約以商討有關事宜。

Have you ever pled guilty to or been convicted of felony? 你曾否就重刑罪認罪或被定罪?

Yes 是 No 否

If yes, submit a letter of explanation and documents with your application. Your application will be reviewed by the admissions committee. See the most current version of the GIA Education Catalog at GIA.edu for a complete list of requirements.

如果「是」的話, 請將解釋信函和文件與入學申請一併提交。您的入學申請將會由招生委員會進行審查。有關要求的完整列表可到 GIA.edu 參考最新版本 of the GIA 教育概覽。

GIA Non-Discrimination Policy 不歧視政策:

It is GIA's policy not to engage in discrimination against or harassment of any student enrolled in, or seeking enrolling in, GIA on the basis of race, color, national origin, ethnicity, religion, gender, age, disability, medical condition, pregnancy status, marital status, sexual orientation, veteran status, gender identity, caste, union membership, political affiliation, physical appearance, HIV status, or any other classification protected by applicable local, state, or federal laws. All students have the rights and privileges to participate in programs and activities generally accorded or made available to student of the school. GIA reserves the right to deny an application and cancel an enrollment at any time.

GIA 的政策是不會對任何已註冊入學或尋求入學的學生作出歧視或騷擾, GIA 根據種族、膚色、國籍、種族、宗教、性別、年齡、殘疾、醫療狀況、懷孕狀況、婚姻狀況、性取向、退伍軍人身份、性別認同、社會地位、工會會員、政治面貌、外貌、愛滋病毒病感染狀況, 或其他可適用的地方, 州或聯邦法律所保護的任何其他類別為基礎。按照一般 GIA 為學生們安排的所有課程和活動, 所有學生都有權利和特權去參與。GIA 保留一切拒絕入學申請和在任何時候取消入學註冊的權利。